
BO.0002.9.2021 

Protokół nr XXXVIII/2021 

z sesji Rady Miejskiej w Wieruszowie 

w dniu 19 sierpnia 2021 r. 

Posiedzenie sesji odbyło się w sali sesyjnej Urzędu Miejskiego w Wieruszowie, ul. Rynek    

1-7. Obrady rozpoczęto o godz. 12:07, a zakończono o godz. 12:21 tego samego dnia. 

Lista obecności radnych: 

1. Mariusz Bartodziejski  

2. Dawid Boryczko 

3. Marlena Ciężka 

4. Iwona Ciężka-Głowacz 

5. Jarosław Dębski 

6. Marek Gotfryd 

7. Mirosław Jakubczak 

8. Władysław Kokot  

9. Mirosław Mojsa 

10. Piotr Niełacny  

11. Paweł Ostrycharz 

12. Kacper Owczarski 

13. Marcin Piluch 

14. Adam Śpigiel  

15. Czesław Wróblewski  

1. Otwarcie obrad XXXVIII sesji Rady Miejskiej w Wieruszowie, stwierdzenie 

prawomocności. 

Prowadzący obrady, Przewodniczący Rady Adam Śpigiel poinformował, że sesja została 

zwołana zgodnie z obowiązującymi przepisami statutu gminy. Następnie powitał wszystkich 

radnych i gości, po czym stwierdził, że z ustawowej liczby radnych obecnych na sali jest 13, 

co stanowi kworum do podejmowania uchwał. 

Przewodniczący Rady poinformował radnych, że ze względu na awarię systemu do głosowania, 

wszystkie uchwały będą głosowane imiennie. 

 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

1. Otwarcie obrad XXXVIII sesji Rady Miejskiej w Wieruszowie, stwierdzenie 

prawomocności. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Podjęcie uchwał: 

1)  w sprawie zmian budżetu Gminy Wieruszów na rok 2021, 



2)  w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wieruszów na lata  

2021–2031, 

3)  w sprawie przystąpienia do opracowania Strategii Rozwoju Gminy Wieruszów do 

2030 roku, 

4)  w sprawie określenia średniej ceny jednostek paliwa w gminie Wieruszów na rok 

szkolny 2021/2022, 

4. Interpelacje i zapytania radnych. 

5. Przyjęcie protokołu z XXXVII sesji Rady Miejskiej w Wieruszowie. 

6. Sprawozdanie międzysesyjne Burmistrza Wieruszowa. 

7. Wolne wnioski i informacje. 

8. Zakończenie sesji. 

 

Przewodniczący Rady zapytał radnych czy zgłaszają propozycje zmian do porządku obrad. 

Radni nie zgłosili zmian do porządku obrad. 

 

3. Podjęcie uchwał: 

 

1) w sprawie zmian budżetu Gminy Wieruszów na rok 2021, 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt został omówiony na Komisji, po czym zapytał 

radnych, czy zgłaszają pytania. 

Radni nie wnieśli pytań i uwag do przedmiotowego projektu uchwały. Przewodniczący udzielił 

głosu radnemu Mirosławowi Mojsie celem przedstawienia opinii Komisji Gospodarczej  

i Budżetu. Radny Mojsa poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała zmiany  

w budżecie zaproponowane przez burmistrza. (opinia stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu) 

Przewodniczący Rady przeszedł do głosowania nad uchwałą kolejno wywołując radnych  

z imienia i nazwiska. Po przeliczeniu oddanych głosów przez radnych ogłosił wyniki. 

W wyniku głosowania 13 radnych było „ZA”, 0 „wstrzymujących się” i 0 „przeciw”.  

 

2) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wieruszów na lata 2021 - 

2031, 

 

Przewodniczący Rady zapytał radnych, czy zgłaszają pytania do projektu uchwały. Wobec ich 

braku ponownie poprosił Mirosława Mojsę o przedstawienie opinii Komisji Gospodarczej  

i Budżetu. Radny Mojsa poinformował, że Komisja pozytywnie oceniła wprowadzone zmiany 

w budżecie obejmujące aktualizację dochodów i wydatków bieżących i majątkowych  oraz 

limitów zobowiązań ujętych w WPF.  Wskaźnik obsługi długu wyniesie na koniec roku 3,98% 



i nie przekroczy określonych ustawowo limitów. (opinia stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu) 

Głosowano w sprawie: 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wieruszów na lata 2021 - 2031,.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Mariusz Bartodziejski , Dawid Boryczko, Marlena Ciężka, Iwona Ciężka-Głowacz, Jarosław 

Dębski, Marek Gotfryd, Mirosław Jakubczak, Władysław Kokot , Mirosław Mojsa, Piotr 

Niełacny , Kacper Owczarski, Adam Śpigiel , Czesław Wróblewski  

NIEOBECNI (2) 

Paweł Ostrycharz, Marcin Piluch 

 

3) w sprawie przystąpienia do opracowania Strategii Rozwoju Gminy Wieruszów do 

2030 roku, 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem uchwały i wobec braku pytań i uwag 

radnych, poprosił przewodniczącego Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Ochrony 

Środowiska o przedstawienie opinii Komisji. 

Rady Mirosław Jakubczak poinformował, że członkowie Komisji po zapoznaniu się  

z uzasadnieniem do projektu oraz wyjaśnieniami Naczelnika Wydziału Promocji i Rozwoju 

pani Sylwii Olbińskiej, wydali pozytywną opinię do przedmiotowej uchwały. Opracowanie 

strategii rozwoju gminy na lata 2021 – 2027 pozwoli na określenie kierunków rozwoju gminy 

w oparciu o diagnozę obecnego stanu i potrzeb mieszkańców. Jest to dokument niezwykle 

ważny również w zakresie możliwości pozyskania środków z funduszy zewnętrznych  

i programów rządowych, które przewidują wsparcie tylko dla zadań planowych, ujętych  

w strategiach rozwoju. (opinia stanowi załącznik do niniejszego protokołu).  

 

Głosowano w sprawie: 

przystąpienia do opracowania Strategii Rozwoju Gminy Wieruszów do 2031 roku, 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Mariusz Bartodziejski , Dawid Boryczko, Marlena Ciężka, Iwona Ciężka-Głowacz, Jarosław 

Dębski, Marek Gotfryd, Mirosław Jakubczak, Władysław Kokot , Mirosław Mojsa, Piotr 

Niełacny , Kacper Owczarski, Adam Śpigiel , Czesław Wróblewski  

NIEOBECNI (2) 

Paweł Ostrycharz, Marcin Piluch 

 

 



 

4) w sprawie określenia średniej ceny jednostek paliwa w gminie Wieruszów na rok 

szkolny 2021/2022, 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt został omówiony na Komisji, po czym zapytał 

radnych, czy zgłaszają pytania. 

Wobec braku pytań i uwag ze strony radnych, Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, 

Sportu, Zdrowia i Ochrony Środowiska Mirosław Jakubczak odczytał opinię do projektu 

uchwały. Radni pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały , która jest wykonaniem przez gminę 

obowiązku zapewnienia dzieciom i młodzieży z niepełnosprawnościami bezpłatnego transportu 

i opieki do najbliższej placówki oświatowej,  poprzez zwrot rodzicom kosztów przewozu dzieci 

i młodzieży. Ustalenie średniej ceny jest niezbędne do wyliczenia rodzicom wysokości zwrotu 

kosztu dowozu. (opinia stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

Głosowano w sprawie: 

określenia średniej ceny jednostek paliwa w gminie Wieruszów na rok szkolny 2021/2022.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Mariusz Bartodziejski , Dawid Boryczko, Marlena Ciężka, Iwona Ciężka-Głowacz, Jarosław 

Dębski, Marek Gotfryd, Mirosław Jakubczak, Władysław Kokot , Mirosław Mojsa, Piotr 

Niełacny , Kacper Owczarski, Adam Śpigiel , Czesław Wróblewski  

NIEOBECNI (2) 

Paweł Ostrycharz, Marcin Piluch 

 

4. Interpelacje i zapytania radnych. 

Przewodniczący przypomniał, że interpelacje i zapytania należy złożyć pisemnie do Burmistrza 

za pośrednictwem Przewodniczącego Rady. 

 

           Radny Kacper Owczarski zadał pytanie dotyczące ostatecznego terminu zakończenia 

prac zawiązanych z przebudową starej części miasta. Radny zauważył, że tempo robót znacznie 

spadło, a zbliżająca się jesień może spowodować jeszcze większe utrudnienia dla mieszkańców 

remontowanych ulic. 

Odpowiedzi udzielił Burmistrz Rafał Przybył, który wyjaśnił, że opóźnienia wynikają  

z prowadzonych na tym terenie badań archeologicznych. Podkreślił, że w ostatnim czasie na 

jednej z remontowanych ulic archeolog natrafił na artefakty datowane na XVI wiek, w wyniku 

czego Konserwator zabytków w Łodzi wstrzymał prace budowlane i nakazał kontynuowanie 

prac archeologicznych. Podsumowując Burmistrz zaznaczył, że w związku z możliwymi 

nowymi odkryciami archeologicznymi, wskazanie dokładnego terminu zakończenia 

przebudowy jest bardzo niepewne. 



Głos zabrał radny Marek Gotfryd, który zapytał o postępy w budowie stacji 

benzynowej, która miała być zlokalizowana na terenie sąsiadującym z centrum handlowym 

Turbina. 

Udzielając odpowiedzi Burmistrz wyjaśnił, że trwa procedura wydania decyzji 

środowiskowych. Na tym etapie Gmina została zobligowana do złożenia dodatkowych 

wyjaśnień i przedłożenia stosownych dokumentów. Kolejne etapy będą możliwe do 

rozpoczęcia dopiero po skompletowaniu pełnej dokumentacji. 

 

5. Przyjęcie protokołu z XXXVII sesji Rady Miejskiej w Wieruszowie. 

Przewodniczący poinformował, iż radni otrzymali protokół z XXXVII  sesji Rady Miejskiej 

pocztą elektroniczną i zapytał czy mają jakieś zastrzeżenia co do tego protokołu. 

Wobec braku zastrzeżeń Przewodniczący poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu  

z XXXVII sesji Rady Miejskiej w Wieruszowie. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcia protokołu z XXXVII sesji Rady Miejskiej w Wieruszowie..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Mariusz Bartodziejski , Dawid Boryczko, Marlena Ciężka, Iwona Ciężka-Głowacz, Jarosław 

Dębski, Marek Gotfryd, Mirosław Jakubczak, Władysław Kokot , Mirosław Mojsa, Piotr 

Niełacny , Kacper Owczarski, Adam Śpigiel , Czesław Wróblewski  

NIEOBECNI (2) 

Paweł Ostrycharz, Marcin Piluch 

 

 

6. Sprawozdanie międzysesyjne Burmistrza Wieruszowa. 

Przewodniczący Rady poinformował, że radni otrzymali sprawozdanie międzysesyjne 

Burmistrza Wieruszowa i zapytał czy mają jakieś pytania. 

W związku z brakiem pytań ze strony radnych Przewodniczący przeszedł do kolejnego punktu 

w porządku obrad. 

 

7. Wolne wnioski i informacje. 

Radni nie zgłosili żadnych wniosków. 

 

8. Zakończenie sesji. 



Ze względu na wyczerpany porządek obrad, Przewodniczący Rady zamknął o godzinie 12:21 

posiedzenie XXXVIII sesji Rady Miejskiej. 

 

Przygotowała: Kamila Smus 

Pracownik ds. Obsługi Rady Miejskiej 

 i jednostek pomocniczych gminy 

 

 

 

                                                                              Przewodniczący 

                                                                              Rady Miejskiej w Wieruszowie 

                                                                              Adam Śpigiel 

  

 

 

 


